
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa  27. apríla 2022 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

 

Ďalší prítomní:  

          

Prítomní občania:  

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová, starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov OcZ na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Ospravedlnila hlavnú kontrolórku 

obce p. Baginovú, ktorá sa zasadnutia nezúčastní. Skonštatovala, že z 5 poslancov je prítomných 5 a  

zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

Starostka oboznámila poslancov a zúčastnených s programom zasadnutia. Za zapisovateľku určila 

PhDr. Janu Vaňovú a za overovateľov zápisnice Michala Godála a Mgr. Danielu Machovú.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 2 

 

Do návrhovej komisie navrhla: Ing. Miroslava Sitára a PhDr. Janu Vaňovú.  

Starostka dala hlasovať za návrhovú komisiu. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

  

K bodu 3 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že správu poslanci obdržali písomne, k plneniu uznesení uviedla, že 

niektoré uznesenia sú splnené a ostatné sú v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 4 

 

V rámci tohto bodu bolo prerokované nakladanie s majetkom obce, a to: 

- prenájom priestorov budovy ZVS, predajňa potravín pre nájomcu COOP Jednota, spotrebné 

družstvo, Topoľčany. Starostka uviedla, že obec má s COOP Jednotnou uzatvorenú nájomnú 

zmluvu na bezodplatné užívanie priestorov z dôvodu, že sa COOP Jednota podieľala na 

výstavbe budovy. Od 1. 5. 2022 bude uvedené priestory  COOP Jednota užívať na základe 

novej nájomnej zmluvy, a to za odplatu 400 € mesačne plus prevádzkové náklady. Obec 

zverejnila zámer prenájmu dňa 12.  apríla 2022 ako prípad hodný osobitného zreteľa, ktorý je 

daný tým, že predmetným prenájmom sa zlepší infraštruktúra obce, žiadateľ sa podieľal na 

výstavbe budovy, v ktorej žiada o prenájom a taktiež, že už v súčasností sú priestory využívaní 

ako predajňa potravín, ktorú žiadateľ prevádzkuje.  



K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

- predaj novovytvoreného pozemku parc. reg. C-KN č. 31/16 – starostka predložila poslancom 

na základe vypracovaného geometrického plánu návrh na schválenie zámeru predaja pozemku 

parcela č. 31/16, ktorý vznikol odčlenením od pozemku parc. č. 31/11 ako prípad hodný 

osobitného zreteľa pre M. Kozáčkovú, ........................... z dôvodu, že sa jedná o parcelu, ktorá 

je bezprostredne priľahlou parcelou k parcele M. Kozáčkovej, ktorá je jej vlastníčkou a túto 

dlhodobo užíva ako dvor. Pozemok je pre obec nevyužiteľný.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

- predaj novovytvoreného pozemku parc. reg. C-KN č. 31/17 – starostka predložila poslancom 

na schválenie predaj pozemku č. 31/17, ktorý bol odčlenený od pozemku parc. č. 31/11. Zámer 

predaja bol predmetom schvaľovania v mesiaci január 2022, kedy poslanci schválili zámer 

predaja tejto parcely pre Ing. J. Šarinu, .......................... ako prípad hodný osobitného zreteľa 

z dôvodu, že sa jedná o parcelu, ktorá je bezprostredne priľahlou parcelou k parcele Ing. J. 

Šarinu, ktorej je vlastníkom a túto bude využívať ako prístup k svojmu pozemku. Pozemok je 

pre obec nevyužiteľný.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 5 

 

Starostka predložila poslancom žiadosť TJ Sokol Šišov o dotáciu vo výške 1500 €. Uviedla, že 

v rozpočte je schválená dotácia pre telovýchovnú jednotu vo výške 3000 € na celý kalendárny rok, 

preto požiadala poslancov o schválenie požadovanej výšky.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

Ďalej informovala poslancov o žiadosti M. Spodného na prenájom časti pozemku parc. č. 326/1. 

Predmetom nájmu by bola výmera cca 400 m2. Uviedla, že obec vypracuje zámer prenájmu, ktorý 

zverejní a na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva môže byť prenájom schválený. Poslanci 

preto zobrali na vedomie žiadosť M. Spodného.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 6 

 

V rámci bodu Rôzne starostka informovala poslancov, že do 2. júla bude zrealizovaná oprava budovy, 

v ktorej sú kabíny telovýchovnej jednoty a pohostinstvo, a to vykonaním vysprávky fasády a náteru 

fasády. Na základe požiadavky niektorých poslancov a dobrovoľníkov o uskutočnenie brigády navrhla, 

aby sa dňa 7. mája 2022 uskutočnila brigáda na úprave obecného cintorína a likvidácii nelegálnej 

skládky vo Višňovom. Riaditeľka základnej školy Mgr. Babišová informovala o havarijnom stave 

kotolne a kotlov v základnej škole a telocvični. Tento stav sa pokúsime riešiť predložením žiadosti na 

Okresný úrad Trenčín a poskytnutie dotácie na rekonštrukciu kotolne.  

 

K bodu 7 

 

V rámci interpelácii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

 



 

K bodu 8 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom počas ich prerokovávania. 

Nakoľko v rámci diskusie už nikto nevystúpil, starostka diskusiu ukončila 

 

K bodu 9 

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

V Šišove, 27. apríla 2022 

 

 

 

 

......................................................    .............................................................. 

           Michal Godál                                                               Mgr. Daniela Machová          

             overovateľ I                                                                         overovateľ II             

                                                                                   

                                                                                

                                                                                    ........................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

 

 

Zapísala: PhDr. Jana Vaňová 

 

 

 

 

 

 


